
PROTOKOLL nr 7 den 31/8 1959

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.
NÄRVARANDE: Dunér, Norén, Nordlund, Lövdahl och Liliequist;
Förhindrad: Eckerbrant.

§ 53.
Höst-välkommen:
Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till första höstsammanträdet.

G 54.
Utrustning av klubblokalen:

Sedan olika anbud prövats, beslöts för följande kostnader en upprustning 
av klubblokalen:

omklädsel av 7 fåtöljer och 1 soffa kr. 1.373:- + 156:-
i inre rummet, en långbänk med sittdynor etc. i rött kr. 1.114:-
Tillsammans med lokalföreståndare Källström diskuterades inramning av en 

del affischer och kartor, de föregående för uppsättning i korridorutrymmet 
inom det nya lokalavsnittet.

§ 55.
Klubbmärkets inregistrering:

föredrogs skrivelse från den patenfirma, som innehar föreningens uppdrag 
att inregistrera klubbmärket, att ärendet prövas den 24/11/59.

§ 56.
Sökta skiddagar:
Meddelade Norén, att enligt uppgift från Holger Carlsson följande dagar 

sökts för skidtävlingar:
3/3/59 nordisk kombination och backhoppning, 5 km. damer, 30 km. herrar 

10 km. damer stafett
14/2/59 nordisk slalom, damer och herrar.

G 57.
Orienterings-stuga:
Med anledning av ett erbjudande från Skrubba ungdomshem att ställa en 

stuga till förfogande, som av ÖS bedömdes som en lycklig lösning av orien
teringsektionens stuglösa tid, hade sektionsstyrelsen kallats att vid 
dagens möte framlägga sina synpunkter. Av de närvarande ställde sig Sixten 
Öqvist och Gösta Dahlberg positiva till projektet, medan ordf. Tore Eriksson 
var mera tveksam med hänvisning till att skogsområdet kring Skrubba var 
alltför begränsat.

Beslöts att sektionen i sällskap med ÖS-representanter skulle avlägga ett 
studiebesök på platsen.

§ 58.
Anslagsfråga för brottning:
Förerogs skrivelse från brottningssektionen med anhållan om ett anslag 

på kr. 1.500:- för möjliggörande av en utlandsturné. Då ett samtidigt från 
sektionen bifogat protokoll tydde på en hygglig ekonomisk ställning upp
drogs åt Lövdahl närmare orientera om det finansiella läget och det lägsta 
anslagsbehovet från ÖS-kassan. Lektionen gavs under hand arbetssanktion 
för turnéns förberedelser.

§ 59.
Lotteri-angenlägenheter:
Meddelades att Axelsson lovat undanskaffa överbliven materiel från lot

teriet ur Stadionlokalerna och samtidigt inkomma med en komplett slutlig 
rapport om lotteriets gång. En preliminär beräkning visade en nettovinst 
för föreningen på i runt tal kr. 6.000:-
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§ 60.
Inför 70-årsjubiléet:
Diskuterades föreningens 70-årsjubileum och föreslogs att från den 

12/3 1960 och ett år framåt i tiden animera sektionerna till egna jubel
evenemang. För att ge sektionerna tips lades ÖS-ledamöterna om hjärtat 
att försöka knäcka lämpliga idéer att senare föreläggas sektionsstyrelserna.

§ 61.
Ny kontaktmannalista:

Beslöts revidera den efter 1989 års årsmöte uppgjorda listan över sek
tionernas kontaktmän inom ÖS i enligt med följande:
Dunér: fotboll, bordtennis, curling, ishockey
Nordlund: fotboll, ishockey, bowling, tennis
Eckerbrant: skidor (slalom, backe), damidrott
Liliequist: bandy, konståkning, fri idrott
Norén: skidor (backe, slalom), boxning, orientering
Lövdahl: brottning, handboll.

Beslöts samtidigt för sektionerna framhålla att nyordningen innebär ett 
förslag, som resp. sektioner har att ta ställning till.

§ 62.
Postala fullmakter:

Beslöts att fullmakter att hos posten utkvittera värdeförsändelser och 
paket skall utfärdas för Dunér, Liliequist, Eckerbrant och Norén.

Noterades samtidigt att nyckel till lokalens brevlåda skall disponeras 
av de nämnda jämte Gunnar Lundqvist i fotbollssektionen.

§ 63.
Möte med fotboll:

Beslöts att så fort situationen det tillät hålla ett sammanträde med 
fotbollssektionens styrelse, vilkens arbete kunde anses behöva stöd och 
nya impulser.

§ 64.
Tillgodohavande:
Meddelade Norén, att föreningens tillgodohavande hos Ditzinger rörde sig 

om kr. 1.225:- Uppdrogs åt Norén att begära en kreditnota på beloppet att 
läggas till huvudkassan för kommande behov.

§ 65.
Felande länk:

Diskuterades en komplettering av ÖS med den 7:e ledamot, som årsmötet 
inte hade tillfälle att välja. Då kandidatlistan inte upptog några ur ÖS-
synpunkt lämpliga namn beslöts låta ärendet vila.


